



(EN) GAS FILTERS AND COMBINED FILTERS

EN 14387:2004 + A1:2008; EN 14387:2021

Depending on the model, information on conformity of the standard number is placed on the product and in the declaration of conformity. Regulation (UE) 2016/425. PPE category III.

Manufacturer: OXYLINE Sp. z o.o., Poland, 95-200 Pabianice, ul. Piłsudskiego 23, oxyline@oxyline.eu

All filters are compatible with the Oxyline OxyPRO X6 and Oxyline OxyPRO X7 series half masks and the Oxyline OxyPRO X8 series full face masks.

Limitations on the use of masks depend on the type of filter/absorber used, the working environment, concentration of contamination, type of work, etc. For effective and correct use of the filter/absorber, it is recommended to read the following instructions and retain the document below. The X2000-AG filters also contain a layer of non-woven activated carbon, which reduces the negative effects associated with odours and exhaust emissions below the OEL. The X501 pre-filter enables the X7N11 P2 R D or X7N13 P3 D pre-filter to be combined with X705L1 A2 absorbers. This combination extends protection beyond gases and vapours to protection against dust.

WARNING: 1.These filters do not supply oxygen (O₂). 2.Use in adequately ventilated areas don't use in case of oxygen deficiency. 3.A filter canister or filter canister should not be used during fire-fighting or when working with open flames or molten metal (e.g. during welding). The combustion of activated carbon in a filter canister or filter canister results in the release of large quantities of toxic substances, so it is necessary to eliminate situations in which there is direct exposure to this purifying element. 4.The right filter must be chosen according to concentration and type of contaminant in each case. 5.It must not be used as protection against carbon monoxide under any circumstances. 6.The filter, adapted X501 and X501 cover must be disposed of after repair. In case of damage or loss of filter, replace X501 cover with a new one. 7.Filters, combined filters and absorbers require no maintenance or repair. 8.Leave user, if respiratory protection is damaged, if you have difficulty breathing and / or if you start to feel nauseous or dizzy. 9.Respirators with filters or combined filters or absorbers must not be used in closed silos, wells, canals or other closed places without ventilation.

10.Do not use in an oxygen-enriched atmosphere. 11.Used cleaners also as indicated in the respirator manual. 13.Do not use if the storage took place under conditions other than those specified by the manufacturer, this may affect the shelf life. 14.Do not shall not remove the adapter once installed during use. 15.Cleaning elements weighing more than 300 g may not be mounted directly on half-face masks. Cleaning elements weighing more than 500 g may not be mounted directly on full-face mask. 16.The maximum service life of X78099 A2B2E2K2HgP3 filters is 50 hours. 17.The filter can be used in explosive atmospheres.

18.Particular attention should be paid to highly toxic substances and highly concentrated environments when selecting filters. 19.The minimum breakthrough time is intended for laboratory tests under standardized conditions only. It does not provide an indication of the possible service life in practical use. The possible service times may differ from the breakthrough times determined in accordance with this document, in either direction, positively or negatively, depending on the conditions of use. 20.The X78098 AXP3 combined filter is for single-shift use only (multiple uses are permitted during one shift).

BEFORE EACH USE: 1.Read the user manual carefully. 2.Make sure the type of filter is the correct one for intended use. 3.Make sure that you install both filters of the same type. 4.Make sure that the filter as well as the respirator do not present any signs of tearing, distortions, rents, nor did this should be the case, it must be disposed of. 5.Make sure filter is in its original packaging. 6.Filter must be inspected before its use. In case of contamination, distortion and/or expiration it must be replaced.

ASSEMBLY INSTRUCTIONS.

X705L1 A2, X78098 AXP3, X78099 A2BAE2K2HgP3, X793 P3 R, X793C P3 R, X2000-AG, X2000-OV filters. Match the plastic filter connection with the filter holder on the mask. Press and turn the filter in the same way clockwise. Repeat for second filter.

Assembly of X793 P3 R, X793C P3 R, X2000-OV and X2000-AG filter to X705L1 A2 filter through X520 adapter. Place the X520 adapter on the X705L1 A2 filter and tighten them together until it clicks. Once the adapter has been installed, match the plastic filter connection on X2000 filters with the filter holder on the adapter. Press and turn X2000 filters clockwise. Repeat for second filter. Note: do not remove the X520 adapter once installed. Removing or reusing the adapter can cause seal loss, overexposure, illness or even death.

Assembly of prefitter X7N11 or X7N13 with and X501 cover: Place the prefitter on X705L1 A2 filter with the printed sidefacing. Place X501 cover on the filter and press chemical filter, prefitter and retainer. Verify that prefitter covers all the chemical filter. To replace prefitter, remove cover by pulling it out of the hooks.

Reverse the procedure to disassemble the product.

GRAPH: 1. Filter. 2. Prefilter. 3. Pre-filter cover.

STORAGE. Filters are supplied inside a hermetic packing. Without taking filter out of its original packaging. Keep it in a fresh and dry environment away from atmospheric contaminants. Avoid high levels of humidity, hopefully not over 80% relative humidity. Do not expose filter to heat nor direct sunlight. Once it has been used, on in order to be moved it is advised to put filter in its original packaging or in a hermetic bag. The respirator must be stored without its filters in the hermetically sealed bag that is supplied at room temperature, in a dry place and away from contaminants. Do not expose respirator to heat temperature marked on the packaging. The storage temperature is indicated on the packaging and on the product according to the pictogram. Protected by no direct sunlight. Storage in conditions other than those specified by the manufacturer may affect shelf life, follow the recommendations manual.**CLEANING AND DISINFECTION.** All filters must not be cleaned. They also do not need maintenance nor need to be repaired in case of damage or deterioration. The replacement of the filters must be determined through the implementation of a respiratory protection program which ensures that they are replaced before the end of their service life. X78098 AX3 P3 filter cartridges must not be used for more than 1 work shift as marked in pict.**SHIELD LIFE.** Filters, combined filters, absorbers and X501 cover have the production date on the packaging and on the product. The use-by date is 5 years from the production date, which is valid when stored in the original packaging in accordance with the manufacturer's recommendations.**LIMITATIONS ON USE.** The use of filters must comply with current legislation, regulations about respiratory protection and regulations from various official bodies.**FILTER DISPOSAL.** After using the filter, combined filter or absorber, they should be disposed of in accordance with applicable national legislation.**MARKINGS.** Once filters have been used, they must be disposed of according to the current national legislation.

CLASS ABSORBERS PARTICULATE FILTERS

CLASS	ABSORBERS	PARTICULATE FILTERS
1	maximum gas concentration 1000 ppm (0.1%)	penetration 20%
2	maximum gas concentration 5000 ppm (0.5%)	penetration 6%
3	maximum gas concentration 10000 ppm (1%)	penetration 0.05%

SYMBOL MEANING

A filter against organic gases and vapours with a boiling point > 65°C

AX filter against filter against organic gases and vapours with a boiling point < 65°C

B filter against inorganic gases and vapors excluding carbon monoxide

E filter against sulfur dioxide and other acid gases

K filter against ammonia and organic vapours derived from ammonia

HgP3 filter against mercury and mercury vapors

P filter against particulate (dust and aerosols)

R reusable filter

NR non reusable filter

D the filter has passed the optional dolomite clogging test

PRODUCT STANDARD/TYPE/CLASS PROTECTION

X7N11 EN 14387:2004 + A1:2008 particles (dust and aerosols)

X7N13 EN 143:2011/P3 D particles (dust and aerosols)

X2000-OV EN 143:2000 + A1:2006 particles (dust and aerosols)

X2000-AG EN 143:2000 + A1:2006 particles (dust and aerosols), nuisance low levels

X793 EN 143:2000 + A1:2006 particles (dust and aerosols)

X793C EN 143:2000 + A1:2006 particles (dust and aerosols), nuisance low levels

X705L1 EN 143:2004 + A1:2008 organic gases and vapors with a boiling point > 65°C

X78098 EN 143:2007/2021 / AXP3 organic gases and vapors with a boiling point lower than 65°C

X78099 EN 143:2021/2021 / A2B2E2K2HgP3 organic gases and vapors with organics in water, chlorine, hydrogen sulphide, hydrogen cyanide, sulfur dioxide, acetic acid, ammonia, methyamine, mercury and mercury vapours; max. conc. 0.5%

MARKINGS AND SYMBOLS PIKT 1. Manufacturer:2. User information delivered by manufacturer.3.Storage temperature range 4. Maximum storage relative humidity. 5.Expiry date.6.The purifying element is obligatorily used in pairs for respirators.7.For single shift use only (During one shift multiple use is allowed).8.Maximum use time 50 hours.9.Filters to be used with a full face mask but not to be connected directly to a half mask.**Notified body responsible for EU type examination and production in accordance with Module C2 or D of Regulation (EU) 2016/425: 1.Apave SA (n°0082), 6 Rue du Général Audran - 92412 COURBEVOIE codex - France Notified body No. 0082, 2.CCCS Certification Services Limited, Block 1 Blanchardstown Corporate Park, Ballycoolin Road, Blanchardstown, Dublin15, D15 AKK1, Ireland, Notified body No. 2834, Depending on the model, information on certification and supervision is placed in the declaration of conformity. **Eu declaration of conformity** is available on a www.oxyline.eu****(BS) FILTERI PLINOVIA I KOMBINOVANI FILTERI**

EN 14387:2004+A1:2008; EN 14387:2021

Ovisno o modelu, informacija o eksploataciji i standardnom broju nalaze se na proizvodu u deklaraciji o usklađenosti. Uredba (UE) 2016/425.

ZLO kategorija III;

Proizvodac: OXYLINE Sp.z o.o., Poljska, 95-200 Pabianice, ul. Piłsudskiego 23, oxyline@oxyline.eu

Vsički filtri so skompatibilni s Oxyline OxyPRO X6 in Oxyline Polumasko serije OxyPRO X7.

Ograničenja na uporabo na maski zavisi od voda na izpolzovanju filtra/absorberja, obratovana sreda, koncentracija na vzdušju in delovanje na filtrirajočem elementu.

3.Filtri imajo vsebine, ki jih je mogoče pridobiti iz dokumenta za uporabo.

4.Priporočeni filtri so predstavljeni v spodnjem dokumentu.

5.Napravite preverjanje, da je filtri pravilno nameščeni na masko.

6.Filtri, adaptator X501 in kapak X501 ne trbuje da se izpolzovata po tem, ko je bila vložena.

7.Filtri, kombinirani filtri in absorberji ne zahtevajo izdvajanja in popravkov.

8.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

9.Priporočeni filtri ali kombinirani filtri in absorberji ne trbuje da se izpolzovata po tem, ko je bila vložena.

10.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

11.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

12.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

13.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

14.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

15.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

16.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

17.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

18.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

19.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

20.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

21.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

22.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

23.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

24.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

25.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

26.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

27.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

28.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

29.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

30.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

31.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

32.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

33.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

34.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

35.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

36.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

37.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

38.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

39.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

40.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

41.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

42.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

43.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

44.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

45.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

46.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

47.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

48.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

49.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

50.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

51.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

52.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

53.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

54.Napravite nameščanje, izboljšanje in izboljšanje načina uporabe.

(FR) FILTRES À GAZ ET FILTRES COMBINÉS

EN 14387:2004 + A1:2008; EN 14387:2021

Selon le modèle, les informations sur la conformité du numéro de norme sont placées sur le produit et dans la déclaration de conformité. Règlement (UE) 2016/425.

Catégorie III d'EP:

Fabricant : OXYLINE Sp. z o.o., Pologne, 95-200 Fabianice, ul. Piłsudskiego 23, oxyline@oxyline.eu

Tous les filtres sont compatibles avec les demi-masques des séries Oxyline OxyPRO X6 et Oxyline OxyPRO X7 et les masques faciaux complets de la série Oxyline OxyPRO X8.

Les limites d'utilisation des masques dépendent du type de filtre/absorbeur utilisé, de l'environnement de travail, de la concentration de contamination, du type de travail, etc. Pour une utilisation efficace et correcte du filtre/absorbeur, il est recommandé de lire les instructions suivantes et de conserver le document ci-dessous. Les filtres X2000-AG contiennent également une couche de charbon actif non tissé, qui réduit les effets négatifs liés aux odeurs et aux émissions d'échappement en dessous de la VLEL. Le préfiltre X501 permet de combiner le préfiltre X11N1 P2 RD ou X7N13 P3 D avec les absorbeurs X705L A2. Cette combinaison entend la protection au-delà des gaz et des vapeurs à la protection contre la poussière.

ATTENTION: 1.Ces filtres ne possèdent pas d'oxygène (O2). 2.Utilisez dans des zones d'oxygène, ne pas utiliser cas de manque d'oxygène. 3.Une boîte de filtre pour éviter la défaillance de la filtre, doit pas être utilisée la boîte contre un impact ou lorsque l'on travaille avec des flammes nues ou du métal en fusion (par exemple pendant le soudage). La combustion du charbon actif dans un boîtier de filtre ou un boîtier de filtre entraîne la libération de grandes quantités de substances toxiques, il est donc nécessaire d'éliminer les situations dans lesquelles il y a une exposition directe à cet élément purificateur. 4.Le bon filtre doit être choisi en fonction de la concentration et du type de contaminant dans chaque cas. 5.Il ne doit en aucun cas être utilisé comme protection contre le monoxyde de carbone. 6.Le filtre, l'adaptateur X520 et le couvercle X501 ne doivent pas être modifiés ni réparés. En cas de dommage ou de perte de joint, remplacer le produit par un neuf. 7.Les filtres, les filtres combinés et les absorbeurs ne nécessitent aucun entretien en réparation. 8.Quittiez le travail si la protection respiratoire est endommagée, si vous avez des difficultés à respirer et/ou si vous commencez à ressentir des symptômes ou des émotions indésirables. 9.Une fois installé, les filtres combinés ou absorbeurs doivent toujours être utilisés avec des silos fermés ou pulv. des canaux ou d'autres endroits fermés sans ventilation. 10.Ne pas utiliser dans une atmosphère enrichie en oxygène. 11.Ne pas utiliser dans une atmosphère dont la qualité de l'air est inconne. 12.Utiliser également des nettoyants comme indiqué dans le manuel du respirateur. 13.Ne pas utiliser si le stockage a eu lieu dans des conditions autres que celles spécifiées par le fabricant, cela peut affecter la durée de conservation. 14.Ne pas retirer l'adaptateur une fois installé pendant l'utilisation. 15.Les éléments nettoyants pesant plus de 300 g ne peuvent pas être montés directement sur des demi-masques. Les éléments nettoyants pesant plus de 500 g ne peuvent pas être montés directement sur un masque facial complet. 16.La durée de vie maximale des filtres X70898 A2B2E2K2HgP3 est de 50 heures. 17.Le filtre peut être utilisé dans des atmosphères explosives. 18.Une attention particulière doit être accordée aux substances hautement toxiques et aux environnements hautement concentrés lors de la sélection et de l'application des filtres. 19.Une attention particulière doit être accordée dans des conditions normalisées uniquement. Il ne faut pas dire «dans la durée» ou «dans les conditions».

INSTRUCTION D'ÉTAT DE MONTAGE:

Filtres X705L A2, X70898 AXP3, X70899 A2B2E2K2HgP3, X793P3 R, X793CP3, X2000-AG, X2000-OV. Faites correspondre le raccord du filtre en plastique avec le support du filtre sur le masque. Appuyez et tournez le filtre à fond dans le sens des aiguilles d'une montre. Répétez l'opération avec le deuxième filtre.

Montage des filtres X793 P3 R, X793CP3 R, X2000-AG sur le filtre X705L A2 via l'adaptateur X520 : Placez l'adaptateur X520 sur le filtre X705L A2 et serrez-les ensemble jusqu'à ce qu'il s'enclenche. Une fois l'adaptateur installé, faites correspondre la connexion de filtre en plastique sur les filtres X2000 avec le porte-filtre sur l'adaptateur. Appuyez et tournez les filtres X2000 dans le sens des aiguilles d'une montre. Répétez l'opération pour le deuxième filtre. Remarque : ne retirez pas l'adaptateur X520 une fois installé. Le retrait ou la réutilisation de l'adaptateur peut entraîner une perte d'étanchéité, une surexposition, un malaise et la mort.

Montage des filtres X7N13 ou X7N13 avec couvercle X501 : Placez le préfiltre sur le filtre X705L A2 avec le couvercle imprimé vers l'intérieur. Placez le couvercle X501 sur le filtre et pressez le filtre chimique, le préfiltre et le support. Verifiez que le préfiltre recouvre tout le filtre chimique. Pour remplacer le préfiltre, retirez le couvercle en le tirant hors des crochets.

Inversez la procédure pour démonter le produit.

GRAPH: 1.Filtre. 2.Préfiltre. 3.Couvercle du préfiltre.

STOCKAGE: Les filtres sont fournis dans un emballage hermétique. Sans les sortir de leur emballage d'origine, conserver le filtre dans un endroit frais et sec, à l'abri des contaminants atmosphériques. Éviter une humidité relative élevée, dépassant pas 80 %. Ne pas exposer le filtre à la chaleur ni à la lumière directe du soleil. Après utilisation, il est conseillé de laver le masque et les vêtements qui peuvent contenir de la poussière ou des saletés. Ne pas déposer le masque et les vêtements dans un sac hermétique pour les déposer. Le masque respiratoire doit être stocké dans ses filtres, dans le sac hermétique fourni, à température ambiante, dans un endroit sec et à l'abri de tout contenuant. Ne pas exposer le masque à la chaleur, à la température indiquée sur l'emballage. La température de stockage est indiquée sur l'emballage et sur le produit, conformément au pictogramme. Protéger du rayonnement direct du soleil. Un stockage dans des conditions autres que celles spécifiées par le fabricant peut affecter sa durée de conservation. Suivre les recommandations du manuel d'utilisation.

NETTOYAGE ET DÉSINFECTON: Tous les filtres ne doivent pas être nettoyés. Ils ne nécessitent pas plus d'entretien ni de réparation en cas de dommage ou de déterioration. Le remplacement des filtres doit être déterminé par la mise en œuvre d'un programme de prototypage qui garantit la sécurité et la fiabilité du dispositif avant la fin de leur durée de vie. Les cartouches filtrantes X70898 AXP3 ne doivent pas être utilisées pendant plus d'un quart de travail comme indiqué dans le point 7.

DURÉE DE CONSERVATION: Les filtres, les filtres combinés, les absorbeurs et le capot X501 portent la date de fabrication sur l'emballage et sur le produit. La date limite de consommation est de 5 ans à compter de la date de fabrication, valable lorsqu'ils sont conservés dans l'emballage d'origine conformément aux recommandations du fabricant.

LIMITATIONS D'UTILISATION: L'utilisation des filtres doit être conforme à la législation en vigueur, aux réglementations relatives à la protection respiratoire et aux réglementations des différents organismes officiels.

ÉLIMINATION DU FILTRE: Après utilisation du filtre, du filtre combiné ou de l'absorbeur, ceux-ci doivent être éliminés conformément à la législation nationale en vigueur.

MARQUAGES: Une fois les filtres utilisés, ils doivent être éliminés conformément à la législation nationale en vigueur.

AZ EU megfelelőségi nyilatkozata elérhető a www.oxyline.eu oldalon

(HR) FILTRI ZA PLIN I KOMBINIRANI FILTRI

EN 14387:2004 + A1:2008; EN 14387:2021

Ovisno o modelu, podaci o sukladnosti standardnog broja nalaze se na proizvodu i u izjavci o sukladnosti. Uredba (EU) 2016/425.

OZKO kategorija III:

Proizvodac : OXYLINE Sp. z o.o., Poljska, 95-200 Fabianice, ul. Piłsudskiego 23, oxyline@oxyline.eu

Svi filtri su kompatibilni s polukremama serije Oxyline OxyPRO X6 i Oxyline OxyPRO X7 te maskama za cjevo like Oxyline OxyPRO X8.

Ograničenje uporabe: Oxyline OxyPRO X6 i X7 su zaštitni filtri za respirator koji se koristi, radnici okolini, koncentracijom preko 1000 ppm, u vremenu od 8 sati.

Montaža: Montaža X7N13 ili X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7N13+ sa couv. X501 : Postavite ležajevi na prefiltr X705L A2, postavite filter X7N13 P3 R ili X7N13 P3 D na sponzorima X501.

Montaža: Montaža X7

